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Rimantas Klipčius. Šioje vietoje aš norėčiau iškart prie klausimų pereit, kadangi mes 
dalyvavome komitetuose, komitetuose klausimas buvo pristatytas, tarybos nariai girdėjo išsakytą 
poziciją, tai turbūt tarybos nariams irgi būtų įdomu sužinoti, kas gi nutiko ir kodėl ta pozicija prieš 
kelias dienas pasikeitė, kodėl neįvyko valdybos posėdis ir kodėl įmonės pozicija, kurią išsakėte 
komitetu metu, kardinaliai pasikeitė?  

 
Gintautas Kujalis. Atsako į savivaldybės mero užduotą klausimą. 
 
Rimantas Klipčius. Siūlo pritarti klausimo „Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal turto 

patikėjimo sutartį UAB Gren Švenčionys“ įtraukimui į darbotvarkę. Taip pat yra siūlo klausimus 
„Dėl UAB Gren Švenčionys šilumos kainos dedamųjų nustatymo“ bei „Dėl keleivių vežimo 
reguliariais reisais vietinio (priemiestinio) susisiekimo maršrutais“ nukelti kitam tarybos posėdžiui. 

 
DARBOTVARKĖ: 
1. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2020 m. sausio 30 d. sprendimo Nr. T-18 

„Dėl planinio vietų skaičiaus Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro padaliniuose nustatymo“ 
pakeitimo.  

2. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. kovo 31 d. sprendimo Nr. T-61 
„Dėl Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro teikiamų paslaugų sąrašo ir kainų patvirtinimo“ 
pakeitimo.  

3. Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Švenčionių rajono socialinių paslaugų 
centre nustatymo. 

4. Dėl UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ teikiamų atlygintinų paslaugų (kainų) tarifų 
nustatymo. 

5. Dėl UAB „Švenčionių švara“ teikiamų atlygintinų paslaugų (kainų) tarifų nustatymo. 
6. Dėl turto perdavimo ir įstatinio kapitalo didinimo UAB „Vilniaus vandenys“. 
7. Dėl sutikimo perimti valstybės nekilnojamąjį turtą Švenčionių rajono savivaldybės 

nuosavybėn. 
8. Dėl tarnybinio buto nuomos.  
9. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T-59 

„Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų 
patvirtinimo“ pakeitimo.  

10. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį UAB Gren Švenčionys. 
11. Dėl apleisto ar neprižiūrimo nekilnojamojo turto, kuriam 2022 metais taikomas 

nekilnojamojo turto mokesčio padidintas tarifas, sąrašo patvirtinimo.  
12. Dėl investicinio projekto „Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro pastatų 3n3p, 

11n2p, 2n2p, 4c2p ir 1c3p energinio efektyvumo didinimas“ pagal fondo „Savivaldybių pastatų 
fondas“ finansinę priemonę „Paskolos savivaldybių pastatų modernizavimui, finansuojamos iš 
Europos regioninės plėtros fondo“ tinkamumo ir finansavimo būdo.  

13. Dėl investicinio projekto „Švenčionių rajono savivaldybės administracijos pastatų 1b3p 
ir 7b3p, esančių Vilniaus g. 19, Švenčionys, modernizavimas, siekiant pastatų energinio efektyvumo 
didinimo“ pagal fondo „Savivaldybių pastatų fondas“ finansinę priemonę „Paskolos savivaldybių 
pastatų modernizavimui, finansuojamos iš Europos regioninės plėtros fondo“ tinkamumo ir 
finansavimo būdo.  

14. Dėl investicinio projekto „Švenčionių r. Pabradės meno mokyklos pastato energinio 
efektyvumo didinimas“ pagal fondo „Savivaldybių pastatų fondas“ finansinę priemonę „Paskolos 
savivaldybių pastatų modernizavimui, finansuojamos iš Europos regioninės plėtros fondo“ 
tinkamumo ir finansavimo būdo. 

15. Dėl investicinio projekto „Švenčionių r. Švenčionėlių meno mokyklos pastato 
energinio efektyvumo didinimas“ pagal fondo „Savivaldybių pastatų fondas“ finansinę priemonę 
„Paskolos savivaldybių pastatų modernizavimui, finansuojamos iš Europos regioninės plėtros 
fondo“ tinkamumo ir finansavimo būdo.  
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16. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T- 34 
„Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo“.  

17. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. birželio 29 d. sprendimo Nr. T- 
142 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 17 d. sprendimo T-133 „Dėl 
Švenčionių rajono savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos nuostatų patvirtinimo“ 
pripažinimo netekusiu galios“ pakeitimo.  

18. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 27 d. sprendimo Nr. T- 29 
„Dėl švietimo įstaigų pareigybių skaičiaus nustatymo normatyvų patvirtinimo“ pakeitimo.  

19. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. gegužės 25 d. sprendimo Nr. T- 
114 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės mokyklų mokinių skaičiaus ir klasių skaičiaus srautuose, 
mokinių, ugdomų pagal priešmokyklinio ugdymo programą, ir priešmokyklinio ugdymo grupių 
skaičiaus 2022–2023 mokslo metams nustatymo“ pakeitimo.  

20. Dėl Švenčionių r. Kaltanėnų ugdymo ir turizmo centro didžiausio leistino pareigybių 
skaičiaus nustatymo. 

21. Dėl Švenčionių rajono švietimo pagalbos tarnybos didžiausio leistino pareigybių 
skaičiaus nustatymo.  

22. Dėl Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokyklos didžiausio leistino pareigybių skaičiaus 
nustatymo.  

23. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T-
175 „Dėl Švenčionių lopšelio-darželio „Gandriukas“ didžiausio leistino pareigybių skaičiaus 
nustatymo“ pakeitimo.  

24. Dėl Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelio-darželio „Vyturėlis“ didžiausio leistino 
pareigybių skaičiaus nustatymo.  

25. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. birželio 29 d. sprendimo Nr. T- 
139 „Dėl Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje didžiausio leistino pareigybių skaičiaus 
nustatymo“ pakeitimo. 

26. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T-
174 „Dėl Švenčionių r. Pabradės „Žeimenos“ gimnazijos didžiausio leistino pareigybių skaičiaus 
nustatymo“ pakeitimo.  

27. Dėl Švenčionių r. Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnazijos didžiausio leistino 
pareigybių skaičiaus nustatymo. 

28.  Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T- 
12 „Dėl Švenčionių r. Pabradės „Ryto“ gimnazijos didžiausio leistino pareigybių skaičiaus 
nustatymo“ pakeitimo. 

29. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. rugpjūčio 26 d. sprendimo Nr. T-
175 „Dėl Švenčionių r. Pabradės „Ryto“ gimnazijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.  

 
 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei. 
 
Rimantas Klipčius. Paaiškina, kad pagal Švenčionių rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento reikalavimus reikia patvirtinti posėdžio darbo reglamentą.  
Informaciją pateikiantiems siūloma skirti iki 5 minučių, bus užduodami tik klausimai. 
Sprendimo projektus pristatantiems skirti iki 1 minutės, sprendimo projektus pristatantiems 

bus užduodami klausimai, siūlau pateikti po 2 klausimus nuo daugumos ir mažumos. 
Pasisakantiems skirti iki 1 min., frakcijos vardu iki 1,5 min., prieš pasisakymą informuojant, kad 
bus kalbama frakcijos vardu. Svarstomu klausimu tarybos narys gali kalbėti tik vieną kartą. Jeigu 
klausimams lieka laiko, jų skaičius gali būti neribojamas. 

 Pirmąją pertrauką siūlau skelbti po 1,5 val. darbo, paskesnes pertraukas taip pat po 1,5 val. 
darbo.  
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Rimantas Klipčius. Siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
1. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2020 m. sausio 30 d. 

sprendimo Nr. T-18 „Dėl planinio vietų skaičiaus Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro 
padaliniuose nustatymo“ pakeitimo. 

Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vedėja. 

 
Rimantas Klipčius. Nuo šio sprendimo projekto svarstymo nori nusišalinti tarybos narė 

Janina Deveikienė. 
Janina Deveikienė nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, kadangi dirba 

Socialinių paslaugų centre, Švenčionėliuose. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Eglė Jakštaitė-Rouda. Sprendimo projektu siūloma pakeisti Švenčionių rajono 

savivaldybės tarybos 2020 m. sausio 30 d. sprendimo Nr. T-18 1 punktą jį papildant 1.6 papunkčiu, 
kuriame būtų nustatytas planinis vietų skaičius Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro dienos 
centre „Asveja“ – 20 vietų, iš jų dienos socialinei globai – 2 ir trumpalaikei socialinei globai / 
laikinam atokvėpiui – 2, bei pakeisti 1.4 papunktyje nustatytą Paramos šeimai ir krizių centre vietų 
skaičių 10 ir jį padidinti iki 20. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Nepriimti sprendimo. 
 
Rimantas Klipčius. Kadangi vedėja pristatinėdama klausimus supainiojo jų eiliškumą, antru 

klausimu svarstomas trečiasis darbotvarkės klausimas.  
 
2. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. kovo 31 d. 

sprendimo Nr. T-61 „Dėl Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro teikiamų paslaugų sąrašo ir 
kainų patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vedėja. 

Rimantas Klipčius. Nuo šio sprendimo projekto svarstymo nori nusišalinti tarybos narė 
Janina Deveikienė. 

Janina Deveikienė nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, kadangi dirba 
Socialinių paslaugų centre, Švenčionėliuose. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 



5 
 

Eglė Jakštaitė-Rouda. Sprendimo projektu siūloma papildyti sąrašą Centro Dienos centre 
„Asveja“ suaugusiems neįgaliesiems numatomomis teikti socialinėmis paslaugomis, nustatant jų 
įkainius vienam asmeniui: socialinių įgūdžių ugdymo, palaikymo ir (ar) atkūrimo paslauga, 
nustatant paslaugos kainą – 6,88 Eur/val.; dienos socialinė globa, kaina – 10,82 Eur/val.; 
trumpalaikė socialinė globa paslauga, kaina – 1130,73 Eur/mėn. (asmeniui be sunkios negalios) ir 
1172,88 Eur/mėn. (asmeniui su sunkia negalia), laikinas atokvėpis (globa), kaina – 37,28 Eur/parai 
(asmeniui be sunkios negalios) ir 38,67 Eur/parai (asmeniui su sunkia negalia). 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Antonij Jundo. Noriu paklausti dėl Prienų dienos centro. Mes turime ten 20 vietų, o vaikų 

yra dvigubai daugiau. Vaikai stovi po langais ir pagal galiojantį įstatymą jų negalima priimti. Kaip 
padaryti, kad visi vaikai galėtų lankyti šį dienos centrą? 

Eglė Jakštaitė-Rouda. Prienų vaikų dienos centras yra padalinys Švenčionių rajono 
socialinių paslaugų centro ir jie reguliuoja ir kreipiasi į savivaldybę dėl vietų peržiūrėjimo. 
Atsižvelgsiu į pastabą ir pasikonsultuosiu su centru apie tai, kokia yra situacija. Centras galėtų 
kreiptis į savivaldybę dėl vietų skaičiaus padidinimo, bet pirmiausia vaikų tėvai turi kreiptis į centrą 
su prašymais dėl paslaugų suteikimo ir tada bus svarstomas klausimas, ar reikia ir ar galima 
padidinti vietų skaičių. Skaičius tikrai nėra ribojamas, tik jis priklauso nuo patalpų ploto ir 
darbuotojų skaičiaus. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra. 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

3. SVARSTYTA. Dėl didžiausio leistino pareigybių skaičiaus Švenčionių rajono socialinių 
paslaugų centre nustatymo. 

Pranešėja Eglė Jakštaitė-Rouda, savivaldybės administracijos Socialinės paramos skyriaus 
vedėja. 

Rimantas Klipčius praneša, kad nuo šio sprendimo projekto svarstymo nori nusišalinti 
tarybos narė Janina Deveikienė. 

Janina Deveikienė nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, kadangi dirba 
Socialinių paslaugų centre, Švenčionėliuose. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Janinos Deveikienės nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Eglė Jakštaitė-Rouda. Centras informavo, kad atsižvelgiant į teisės aktų nustatytus 

reikalavimus ir didėjant Centre teikiamų paslaugų ir paslaugų gavėjų skaičiui, iškilo poreikis didinti 
socialinių ir individualios priežiūros darbuotojų pareigybių skaičių šiuose Centro padaliniuose: 
Dienos centre „Asveja“, Paramos šeimai ir krizių centre, Paslaugų namuose tarnyboje. Centras siūlo 
pakeisti Švenčionių socialinių paslaugų centro, Švenčionėlių socialinių paslaugų centro ir Pabradės 
vaikų globos namuose namų reorganizavimo aprašo 4.7. papunktyje nustatytą Švenčionių rajono 
socialinių paslaugų centre didžiausią leistiną pareigybių skaičių – 155,5 ir nustatyti didžiausią 
leistiną pareigybių skaičių – 162,5, didinant septyniomis pareigybėmis. Atsižvelgiant į Vyriausybės 
atstovų pastabas šį sprendimo projektą reikia papildyti antru punktu, kad būtų pripažintas netekusiu 
galios Švenčionių socialinių paslaugų centro, Švenčionėlių socialinių paslaugų centro ir Pabradės 
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vaikų globos namų reorganizavimo sąlygų aprašo, patvirtinto 2019 m. spalio 31 d. sprendimu Nr. 
T-208, 4.7 papunktis. Taip pat siūloma sprendimo antrą punktą laikyti trečiu ir papildyti sprendimo 
preambulę.  
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto.  
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra.  
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  

 
4. SVARSTYTA. Dėl UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ teikiamų atlygintinų paslaugų 

(kainų) tarifų nustatymo. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 

Rimantas Klipčius. Nuo šio sprendimo projekto svarstymo nori nusišalinti tarybos nariai 
Antonijus Jundo ir Vaclovas Vilkoit. 

Antonij Jundo nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, kadangi jo sūnus dirba 
UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ įstaigos vadovu. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Antonijaus Jundo nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rimantas Klipčius. Vaclovas Vilkoit nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, 

kadangi dirba UAB „Pabradės komunalinis ūkis“. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Vaclovo Vilkoit nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 1, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rasa Bliūdžiuvienė. Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti UAB „Pabradės komunalinis 

ūkis“ teikiamų paslaugų kainas: miestų ir gyvenviečių teritorijų rankinio valymo paslaugų, elektros 
įrenginių, viešosios apšvietimo įrangos ir šviesoforų priežiūros paslaugų, transporto ir kitų 
mechanizmų paslaugų, nuotekų transportavimo asenizacijos transporto priemonėmis paslaugų. 

Miestų ir gyvenviečių teritorijų rankinio valymo bei elektros įrenginių, viešosios 
apšvietimo įrangos ir šviesoforų priežiūros paslaugų tarifai buvo nustatyti 2016 m. Tarifai 
apskaičiuoti remiantis tarifų apskaičiavimo metodikos reikalavimais. 

Rankinio valymo tarifas susideda tik iš darbo užmokesčio su priklausančiais mokesčiais ir 
inventoriaus pirkimo sąnaudų. Rankinį miesto valymą atlieka nekvalifikuotas personalas, todėl jam 
mokamas minimalus darbo užmokestis su priedais už papildomą darbą. Nuo 2016 m. minimalus 
valandinis darbo užmokestis pakilo net 67,03 proc. Ženkliai pabrango ir tvarkymui reikalingas 
inventorius. Maksimaliai sumažinus visus galimus priedus prie tarifo, bendrovės apskaičiuota 
rankinio valymo kaina didėja daugiau kaip 2,5 karto. Netaikant skaičiavimuose nei pridėtinių 
išlaidų, nei išlaidų už specifines darbo sąlygas, rankinio valymo kaina vis tiek didėja beveik 
dvigubai. 

Gatvių apšvietimo ir elektros tinklų priežiūros paslaugų tarifas susideda iš darbuotojų 
darbo užmokesčio (padidėjo 35 proc.), kuro išlaidų (padidėjo 12 proc.), išlaidų tepalams (padidėjo 
30 proc.). Taip pat į tarifą įskaičiuojami aptarnaujančios transporto priemonės amortizaciniai 
atskaitymai, techninė priežiūra bei einamojo remonto išlaidos. Tarifai apskaičiuoti atsižvelgiant į 
2020 m. sąnaudas, netaikant pridėtinių išlaidų. Bendrovės apskaičiuoti gatvių apšvietimo priežiūros 
paslaugų tarifai padidėjo daugiau nei dvigubai, elektros tinklų priežiūros – vidutiniškai 53 proc. 
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Sprendimo projekto uždavinys – įvertinus UAB „Pabradės komunalinis ūkis“ ūkinės 
finansinės veiklos rezultatus bei savivaldybės biudžeto galimybes, atsižvelgiant į bendrovės 
prašymus, padidinti teikiamų paslaugų kainas, siekiant užtikrinti bendrovės veiklos pelningumą, 
siūloma padidinti teikiamų paslaugų kainas 20%. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto.  
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra.  
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  

 

5. SVARSTYTA. Dėl UAB „Švenčionių švara“ teikiamų atlygintinų paslaugų (kainų) 
tarifų nustatymo. 

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 

Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti UAB „Švenčionių švara“ teikiamų paslaugų 
kainas: miestų ir gyvenviečių teritorijų rankinio valymo paslaugų, transporto ir kitų mechanizmų 
paslaugų. 

Miestų ir gyvenviečių teritorijų rankinio valymo bei elektros įrenginių tarifai buvo 
nustatyti 2016 m. Tarifai apskaičiuoti remiantis tarifų apskaičiavimo metodikos reikalavimais. 

Rankinio valymo tarifas susideda tik iš darbo užmokesčio su priklausančiais mokesčiais ir 
inventoriaus pirkimo sąnaudų. Rankinį miesto valymą atlieka nekvalifikuotas personalas, todėl jam 
mokamas minimalus darbo užmokestis su priedais už papildomą darbą. Nuo 2016 m. minimalus 
valandinis darbo užmokestis pakilo net 67,03 proc. Ženkliai pabrango ir tvarkymui reikalingas 
inventorius. Maksimaliai sumažinus visus galimus priedus prie tarifo, bendrovės apskaičiuota 
rankinio valymo kaina didėja daugiau kaip 2,5 karto. Netaikant skaičiavimuose nei pridėtinių 
išlaidų, nei išlaidų už specifines darbo sąlygas, rankinio valymo kaina vis tiek didėja beveik 
dvigubai. 

Sprendimo projekto uždavinys – įvertinus UAB „Švenčionių švara“ ūkinės finansinės 
veiklos rezultatus bei savivaldybės biudžeto galimybes, atsižvelgiant į bendrovės prašymus, 
padidinti teikiamų paslaugų kainas, siekiant užtikrinti bendrovės veiklos pelningumą, siūloma 
padidinti teikiamų paslaugų kainas 20%. 

Priimtam sprendimui įgyvendinti 2023 m. Švenčionių rajono savivaldybės biudžete 
papildomai šių paslaugų apmokėjimui reikės numatyti apie 90,0 tūkst. Eur. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto.  
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra.  
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą.  
 
6. SVARSTYTA. Dėl turto perdavimo ir įstatinio kapitalo didinimo UAB „Vilniaus 

vandenys“. 
 Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – perduoti UAB „Vilniaus vandenys“ nuosavybėn nepiniginį 

(turtinį) įnašą, savivaldybei nuosavybės teise priklausantį vandentvarkos turtą, kurio vertė yra 
2 146 573,12 Eur, didinant įstatinį UAB „Vilniaus vandenys“ kapitalą. Atitinkamai būtų 
išleidžiamos akcijos ir savivaldybės įstatinio kapitalo dalis, kuri šiuo metu yra 1,87 proc., yra 
tikėtina, kad padidės. 
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Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ –20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

7. SVARSTYTA. Dėl sutikimo perimti valstybės nekilnojamąjį turtą Švenčionių rajono 
savivaldybės nuosavybėn.  

Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja.  

Lietuvos Respublikos valstybės kontrolė skatina savivaldybę įgyvendinti rekomendacijas – 
perimti iš ūkininkų rėmimo fondo lėšų 2002 m. įsigytą turtą, kuris dabar valdomas patikėjimo teise. 
Siūloma Švenčionių rajono savivaldybės nuosavybėn savarankiškosioms savivaldybės funkcijoms 
perimti: tiltą per Svylos upę Piršteliškės k., Adutiškio sen., pralaidą per griovį Memeliškės k., Sarių 
sen., bendro naudojimo kelius: Trūdų k., Švenčionėlių sen., Melninkų k., Strūnaičio sen., Svylionių 
k., Adutiškio sen., Stanislavavo k., Švenčionių sen., vietinės reikšmės kelią Naujas Strūnaitis – 
Senas Strūnaitis, vietinės reikšmės kelią į Žukų k., Švenčionių sen. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ –20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
8. SVARSTYTA. Dėl tarnybinio buto nuomos. 
 Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – atsižvelgiant į Viešosios įstaigos Švenčionių rajono ligoninė 

prašymą skirti gyvenamąjį būstą gydytojai chirurgei, gydytojos chirurgės prašymą išnuomoti jai 
tarnybinį butą Švenčionių mieste, Švenčionių rajono savivaldybės būsto nuomos komisijos siūlymą 
išnuomoti gydytojai chirurgei tarnybinį butą. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

9. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 28 d. 
sprendimo Nr. T-59 „Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto 
fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo. 

 Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 
vedėja. 
 

Rimantas Klipčius. Nuo šio sprendimo projekto svarstymo nori nusišalinti tarybos narė 
Raja Krupenina. 
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Raja Krupenina nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, kadangi jos dukra 
gyvena socialiniame būste. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rajos Krupeninos nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Rasa Bliūdžiuvienė. Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Švenčionių rajono savivaldybės 

tarybos 2019 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T-59 „Dėl savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, 
kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“: 1.1 punktu patvirtintą Savivaldybės 
būsto fondo sąrašą, išbraukiant iš sąrašo 3 parduotus savivaldybės būstus ir įtraukiant į sąrašą 2 
įsigytus būstus – 1 nupirktą savivaldybės socialinio būsto fondo plėtrai ir 1 perimtą iš Valstybės 
įmonės Turto bankas. Taip pat 1.2 punktu patvirtintą Savivaldybės socialinio būsto, kaip 
savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašą, įtraukiant į sąrašą 3 savivaldybės būstus, iš kurių 2 bus 
siūlomi išsinuomoti eilės tvarka į Asmenų ir šeimų, turinčių teisę į paramą būstui išsinuomoti, 
sąrašą įrašytiems asmenims (šeimoms), ir 1 bus nuomojamas socialinio būsto nuomos sąlygomis 
savivaldybės būsto nuomininkui, kurio Lietuvos Respublikos gyventojų turto deklaravimo įstatyme 
nustatyta tvarka už kalendorinius 2021 metus deklaruotas turtas neviršijo Lietuvos Respublikos 
paramos būstui įsigyti ar išsinuomoti įstatymo nustatytų pajamų ir turto dydžių.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
10. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal turto patikėjimo sutartį UAB 

Gren Švenčionys. 
Pranešėja Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių ir turto skyriaus 

vedėja. 
Sprendimo projektas teikiamas siekiant perduoti pagal patikėjimo turto sutartį 20 metų 

laikotarpiui šilumos tiekimo organizavimo funkcijai vykdyti savivaldybei nuosavybės teise 
priklausantį turtą - 36,02 kv. m bendrojo ploto katilinės patalpas, esančias prie Pabradės kultūros 
centro ir joje esančią dujinę šildymo įrangą, kuri yra visiškai nusidėvėjusi. Šiai dienai jos 
nebegalima naudoti papildomai neįsigijus rezervinio katilo, negalimas apkūrenimas Pabradės 
kultūros centro pastato ir šalia jo esančio daugiabučio namo. Primenant, kaip minėjo ir pats UAB 
Gren direktorius, 2021 metų pradžioje taryba patvirtino mūsų investicijas į UAB Fortum, tuo metu 
buvusiam, dabar UAB Gren, kuriomis numatyta investicija tam, kad būtų galima per Vilniaus gatvę 
pratiesus trasą prie centralizuoto šildymo prijungti ir minimą daugiabutį. Tačiau tarybos nariai 
turėtų prisiminti, pats direktorius pristatinėjo ir komitete, ir tarybai, kad labai pabrangus šiai 
investicijai jis atsisako ją atlikti. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
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11. SVARSTYTA. Dėl apleisto ar neprižiūrimo nekilnojamojo turto, kuriam 2022 metais 
taikomas nekilnojamojo turto mokesčio padidintas tarifas, sąrašo patvirtinimo. 

 Pranešėjas Grigorijus Avinas, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
vyriausiasis specialistas. 

Šio sprendimo projekto esmė ir tikslas yra nustatyta tvarka sudaryti turto objektų (statinių), 
kurie yra apleisti ar neprižiūrimi, sąrašą ir apmokestinti maksimaliu nekilnojamojo turto mokesčio 
tarifu. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

12. SVARSTYTA. Dėl investicinio projekto „Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro 
pastatų 3n3p, 11n2p, 2n2p, 4c2p ir 1c3p energinio efektyvumo didinimas“ pagal fondo 
„Savivaldybių pastatų fondas“ finansinę priemonę „Paskolos savivaldybių pastatų modernizavimui, 
finansuojamos iš Europos regioninės plėtros fondo“ tinkamumo ir finansavimo būdo. 

Pranešėjas Grigorijus Avinas, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
vyriausiasis specialistas. 

Sprendimo projekto tikslas – modernizuoti penkis Švenčionių rajono socialinių paslaugų 
centro pastatus Švenčionėliuose. Tai yra pirmasis sprendimo projektas – proceso pradžia. Iš pradžių 
reikia patvirtinti išlaidų tinkamumą.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 

13. SVARSTYTA. Dėl investicinio projekto „Švenčionių rajono savivaldybės 
administracijos pastatų 1b3p ir 7b3p, esančių Vilniaus g. 19, Švenčionys, modernizavimas, siekiant 
pastatų energinio efektyvumo didinimo“ pagal fondo „Savivaldybių pastatų fondas“ finansinę 
priemonę „Paskolos savivaldybių pastatų modernizavimui, finansuojamos iš Europos regioninės 
plėtros fondo“ tinkamumo ir finansavimo būdo. 

 Pranešėjas Grigorijus Avinas, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
vyriausiasis specialistas. 

Savivaldybės tarybos sprendimo projekto tikslas ir uždaviniai – patvirtinti, kad investicinis 
projektas „Švenčionių rajono savivaldybės administracijos pastatų 1B3p ir 7B3p, esančių Vilniaus 
g. 19, Švenčionys, modernizavimas, siekiant pastatų energinio efektyvumo didinimo“ yra tinkamas 
teikti paraišką dėl paskolos pagal Lietuvos Respublikos finansų ministerijos ir Lietuvos 
Respublikos aplinkos ministerijos įsteigto Savivaldybių pastatų fondo finansinę priemonę „Paskolos 
savivaldybių pastatų modernizavimui, finansuojamos iš Europos regioninės plėtros fondo“. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
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BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
14. SVARSTYTA. Dėl investicinio projekto „Švenčionių r. Pabradės meno mokyklos 

pastato energinio efektyvumo didinimas“ pagal fondo „Savivaldybių pastatų fondas“ finansinę 
priemonę „Paskolos savivaldybių pastatų modernizavimui, finansuojamos iš Europos regioninės 
plėtros fondo“ tinkamumo ir finansavimo būdo. 

Pranešėjas Grigorijus Avinas, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
vyriausiasis specialistas. 

 
Rimantas Klipčius. Nuo šio sprendimo projekto svarstymo nori nusišalinti tarybos narys 

Bronislovas Vilimas. 
Bronislovas Vilimas nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, kadangi dirba 

Švenčionių r. Pabradės meno mokykloje. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Bronislovo Vilimo nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Grigorijus Avinas. Savivaldybės tarybos sprendimo projekto tikslas ir uždaviniai – 

patvirtinti, kad investicinis projektas „Švenčionių r. Pabradės meno mokyklos pastato energinio 
efektyvumo didinimas“ yra tinkamas teikti paraišką dėl paskolos pagal Lietuvos Respublikos 
finansų ministerijos ir Lietuvos Respublikos aplinkos ministerijos įsteigto Savivaldybių pastatų 
fondo finansinę priemonę „Paskolos savivaldybių pastatų modernizavimui, finansuojamos iš 
Europos regioninės plėtros fondo“. 
 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
15. SVARSTYTA. Dėl investicinio projekto „Švenčionių r. Švenčionėlių meno mokyklos 

pastato energinio efektyvumo didinimas“ pagal fondo „savivaldybių pastatų fondas“ finansinę 
priemonę „Paskolos savivaldybių pastatų modernizavimui, finansuojamos iš Europos regioninės 
plėtros fondo“ tinkamumo ir finansavimo būdo. 

 Pranešėjas Grigorijus Avinas, savivaldybės administracijos Vietinio ūkio skyriaus 
vyriausiasis specialistas. 

Savivaldybės tarybos sprendimo projekto tikslas ir uždaviniai – patvirtinti, kad investicinis 
projektas „Švenčionių r. Švenčionėlių meno mokyklos pastato energinio efektyvumo didinimas“ yra 
tinkamas teikti paraišką dėl paskolos pagal Lietuvos Respublikos finansų ministerijos ir Lietuvos 
Respublikos aplinkos ministerijos įsteigto Savivaldybių pastatų fondo finansinę priemonę „Paskolos 
savivaldybių pastatų modernizavimui, finansuojamos iš Europos regioninės plėtros fondo“. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Antonij Jundo. Pasakykite, kodėl viskas užstrigo su keliu prie Baluošos? 
Grigorijus Avinas. Nupirkti darbai, pasirašyta sutartis, rangovas vykdyti darbus. Tačiau, 

susidūrėme su netikėta kliūtimi. Pasirodo, po važiuojama dalimi daugumoje vietų yra betoninės 
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plokštės. Tą dalyką reikėjo ištirti, padaryti geologinius tyrimus iš naujo, atlikti skaičiavimus ir kitas 
procedūras, kurios jau yra padaryta. Šią savaitę rangovas pradėjo atlikinėti darbus toliau.  

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

16. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. 
sprendimo Nr. T-34 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2022 metų biudžeto patvirtinimo“ 
pakeitimo“. 

Pranešėja Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų skyriaus vedėja. 
Sprendimo projekto tikslas – vadovaujantis Lietuvos Respublikos vietos savivaldos 

įstatymo 16 straipsnio 2 dalies 15 ir 17 punktais bei 51 straipsnio 2 dalimi, paskirstyti papildomas 
lėšas ir patikslinti rajono savivaldybės 2022 metų biudžetą. 

 

Violeta Čepukova siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Violeta Čepukova siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Violeta Čepukova siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
17. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. birželio 29 d. 

sprendimo Nr. T-142 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 17 d. 
sprendimo T-133 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos 
nuostatų patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios“ pakeitimo. 

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas.  

Atsižvelgiant į vyriausybės atstovų įstaigos pateiktas pastabas dėl bendruomeninių 
organizacijų plėtros įstatymo įgyvendinimo, tarybai teikiamas sprendimo projektas „Dėl Švenčionių 
rajono savivaldybės tarybos 2022 m. birželio 29 d. sprendimo Nr. T-142 „Dėl Švenčionių rajono 
savivaldybės tarybos 2019 m. birželio 17 d. sprendimo T-133 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 
bendruomeninių organizacijų tarybos nuostatų patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios“ 
pakeitimo“, kuriame numatyta, kad Švenčionių rajono savivaldybės nevyriausybinių organizacijų 
tarybai pavedama atlikti ir Švenčionių rajono savivaldybės bendruomeninių organizacijų tarybos 
funkcijas. 

 
Violeta Čepukova siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Violeta Čepukova siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Violeta Čepukova siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
18. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 27 d. 

sprendimo Nr. T-29 „Dėl švietimo įstaigų pareigybių skaičiaus nustatymo normatyvų patvirtinimo“ 
pakeitimo.  
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Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
 

Violeta Čepukova. Nuo šio sprendimo projekto svarstymo nori nusišalinti tarybos narės 
Jolanta Razmienė ir Raja Krupenina. 

Jolanta Razmienė nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, kadangi gali turėti 
viešų privačių interesų.  

 
Violeta Čepukova siūlo balsuoti dėl Jolantos Razmienės nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Violeta Čepukova. Raja Krupenina nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, 

kadangi dirba Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje. 
 
Violeta Čepukova siūlo balsuoti dėl Rajos Krupeninos nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo Renata Grigianecienė. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

Kęstutis Kapačinskas. Sprendimo projekto tikslas – pasikeitus teisiniam švietimo įstaigų 
veiklos reglamentavimui ir kai kurių įstaigų veiklos organizavimui, patikslinti Švenčionių rajono 
savivaldybės švietimo įstaigų pareigybių skaičiaus nustatymo normatyvus. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo Renata Grigianecienė. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 

19. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. gegužės 25 d. 
sprendimo Nr. T-114 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės mokyklų mokinių skaičiaus ir klasių 
skaičiaus srautuose, mokinių, ugdomų pagal priešmokyklinio ugdymo programą, ir priešmokyklinio 
ugdymo grupių skaičiaus 2022–2023 mokslo metams nustatymo“ pakeitimo. 

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

 Sprendimo projekto tikslas – patikslinti Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. 
gegužės 25 d. sprendimą Nr. T-114 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės mokyklų mokinių 
skaičiaus ir klasių skaičiaus srautuose, mokinių, ugdomų pagal priešmokyklinio ugdymo programą, 
ir priešmokyklinio ugdymo grupių skaičiaus 2022–2023 mokslo metams nustatymo“. Įstatymas ir 
tinklo taisyklės numato, kad savivaldybė turi patikslinti grupes pagal rugsėjo mėn. skaičius. 
Pabradės „Ryto“ gimnazijoje gauti 53 prašymai į priešmokyklinio ugdymo grupes, todėl vietoje 
nustatytų 2 priešmokyklinio ugdymo grupių komplektuojamos 3 grupės. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 



14 
 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 
nedalyvavo Raja Krupenina. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 
 
 
20. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių r. Kaltanėnų ugdymo ir turizmo centro didžiausio 

leistino pareigybių skaičiaus nustatymo. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas.  
Teikiamas sprendimo projektas, kuriuo siūloma nustatyti didžiausią leistiną pareigybių 

skaičių Švenčionių r. Kaltanėnų ugdymo ir turizmo centre, didinant pareigybes centro veiklai 6 
vietomis. Naujos pareigybės bus panaudotos vaikų dienos centrų veiklos ir grupių plėtrai 
Švenčionių, Švenčionėlių miestuose ir Pailgio vaikų stovyklos veikloms organizuoti. Atsižvelgiant į 
Vyriausybės atstovo pastabas siūloma į sprendimo preambulę įtraukti nuorodą į LR vietos 
savivaldos įstatymo 16 str. 4 dalį ir 18 str. 1 dalį. Straipsniai numato tarybos kompetenciją keisti, 
naikinti, pripažinti netekusiais galios tarybos sprendimus. Siūlo sprendimo projektui pritarti su 
redakciniu pakeitimu. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo Vytautas Vaitkevičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
21. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono švietimo pagalbos tarnybos didžiausio leistino 

pareigybių skaičiaus nustatymo. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
Sprendimo projekto tikslas – nustatyti Švenčionių rajono švietimo pagalbos tarnybos 

didžiausią leistiną pareigybių skaičių. Naujos pareigybės bus panaudotos pareigybėms ugdymo 
karjeros specialistų, kurie dirbs švietimo įstaigose vykdant ES projektą, kuris bus finansuojamas iš 
LR švietimo, mokslo ir sporto ministerijos lėšų. Ugdymo karjeros specialistų darbo užmokesčio 
išlaidoms padengti bus skiriama Ekonomikos gaivinimo ir atsparumo didinimo priemonės lėšos. 
Atsižvelgiant į Vyriausybės atstovo pastabas siūloma į sprendimo preambulę įtraukti nuorodą į LR 
vietos savivaldos įstatymo 16 str. 4 dalį ir 18 str. 1 dalį. Straipsniai numato tarybos kompetenciją 
keisti, naikinti, pripažinti netekusiais galios tarybos sprendimus. Siūloma sprendimo projektui 
pritarti su redakciniu pakeitimu. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams.  
 
Raja Krupenina. Kokios kompetencijos reikia šitam specialistui, ar jau turite norinčių dirbti 

šį darbą? 
 
Kęstutis Kapačinskas. Kompetencija – pedagoginis išsilavinimas. Po to bus organizuojami 

mokymai. Kai bus pasirašyta sutartis dėl finansavimo, iškart bus pradedama atranka. Prioritetas tų 
įstaigų (gimnazijų) darbuotojams, kurie jau dirba tose įstaigose. Kol kas tik iš vienos gimnazijos 
nėra kandidatų. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 18 , PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo Vytautas Vaitkevičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
22. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokyklos didžiausio leistino 

pareigybių skaičiaus nustatymo.  
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
 
Rimantas Klipčius. Nuo šio sprendimo projekto svarstymo nori nusišalinti tarybos narės 

Renata Grigianecienė ir Jolanta Razmienė. 
Renata Grigianecienė nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, kadangi dirba 

Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokykloje.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Renatos Grigianecienės nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo Vytautas Vaitkevičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 

 
Rimantas Klipčius. Jolanta Razmienė nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, 

kadangi dirba Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokykloje ir gali turėti viešų privačių interesų.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Jolantos Razmienės nusišalinimo svarstant šį 

klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo Renata Grigianecienė ir Vytautas Vaitkevičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Kęstutis Kapačinskas. Sprendimo projekto tikslas – nustatyti Švenčionių Juliaus Siniaus 

meno mokyklos didžiausią leistiną pareigybių skaičių. Siūloma nustatyti 0,5 mokytojo pareigybės 
didesnį skaičių. Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokykloje šiais metais formuojama 8 muzikinio 
skyriaus klasė, tad reikia daugiau mokytojų pareigybių. Atsižvelgiant į Vyriausybės atstovo 
pastabas siūloma į sprendimo preambulę įtraukti nuorodą į LR vietos savivaldos įstatymo 16 str. 4 
dalį ir 18 str. 1 dalį. Straipsniai numato tarybos kompetenciją keisti, naikinti, pripažinti netekusiais 
galios tarybos sprendimus. Siūlo sprendimo projektui pritarti su redakciniu pakeitimu. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo Renata Grigianecienė ir Vytautas Vaitkevičius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
23. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. 

sprendimo Nr. T-175 „Dėl Švenčionių lopšelio-darželio „Gandriukas“ didžiausio leistino pareigybių 
skaičiaus nustatymo“ pakeitimo. 

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
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Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. 
rugpjūčio 31 d. sprendimą Nr. T-175 „Dėl Švenčionių lopšelio-darželio „Gandriukas“ didžiausio 
leistino pareigybių skaičiaus nustatymo“, patikslinant Švenčionių lopšelyje-darželyje „Gandriukas“ 
didžiausią leistiną pareigybių skaičių. Atsižvelgiant į Vyriausybės atstovo pastabas siūloma į 
sprendimo preambulę įtraukti nuorodą į LR vietos savivaldos įstatymo 16 str. 4 dalį ir 18 str. 1 dalį. 
Straipsniai numato tarybos kompetenciją keisti, naikinti, pripažinti netekusiais galios tarybos 
sprendimus. Siūlo sprendimo projektui pritarti su redakciniu pakeitimu. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Renata 

Grigianecienė, Vytautas Vaitkevičius ir Rokas Zabiela. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
24. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelio-darželio „Vyturėlis“ didžiausio 

leistino pareigybių skaičiaus nustatymo. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
Sprendimo projekto tikslas – nustatyti Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelyje-darželyje 

„Vyturėlis“ didžiausią leistiną pareigybių skaičių. Atsižvelgiant į Vyriausybės atstovo pastabas 
siūloma į sprendimo preambulę įtraukti nuorodą į LR vietos savivaldos įstatymo 16 str. 4 dalį ir 18 
str. 1 dalį. Straipsniai numato tarybos kompetenciją keisti, naikinti, pripažinti netekusiais galios 
tarybos sprendimus. Siūlo sprendimo projektui pritarti su redakciniu pakeitimu. 

 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra.  
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
25. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. birželio 29 d. 

sprendimo Nr. T-139 „Dėl Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje didžiausio leistino pareigybių 
skaičiaus nustatymo“ pakeitimo. 

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

 
Rimantas Klipčius. Nuo šio sprendimo projekto svarstymo nori nusišalinti tarybos narės 

Raja Krupenina ir Jolanta Razmienė. 
Raja Krupenina nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, kadangi dirba 

Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje ir gali turėti viešų privačių interesų. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rajos Krupeninos nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1.  
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 
 
Rimantas Klipčius. Jolanta Razmienė nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, 

kadangi dirba Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje ir gali turėti viešų privačių interesų. 
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Jolantos Razmienės nusišalinimo svarstant šį 
klausimą. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Kęstutis Kapačinskas. Siūloma nustatant didžiausią pareigybių skaičių gimnazijoje 

išskaidyti mokytojų pareigybių skaičių, nes ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo pedagogų 
pareigybių skaičius nustatomas pagal formuojamų grupių skaičių. 2022–2023 m. siūloma nustatyti: 
ikimokyklinio ugdymo mokytojų pareigybių skaičių – 1,64; priešmokyklinio ugdymo mokytojų 
pareigybių skaičių – 0,63; pradinio, pagrindinio ir vidurinio ugdymo mokytojų pareigybių skaičių – 
86,96 (Švietimo valdymo informacinės sistemos). Kitų darbuotojų pareigybių skaičius nesikeičia. Iš 
viso siūloma nustatyti 163,23 pareigybių skaičių. 

Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra.  
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
26. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugpjūčio 31 d. 

sprendimo Nr. T-174 „Dėl Švenčionių r. Pabradės „Žeimenos“ gimnazijos didžiausio leistino 
pareigybių skaičiaus nustatymo“ pakeitimo.  

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Sprendimo projektu siūloma nustatyti didžiausią leistiną pareigybių skaičių Švenčionių r. 
Pabradės „Žeimenos“ gimnazijoje, didinant 2 pareigybėmis kitų darbuotojų pareigybes. Pareigybės 
būtų panaudotos steigiant mokytojų padėjėjų etatus 2. Siūloma pritarti sprendimui su patikslintu 
tiksliu pavadinimu. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimais. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Raja 

Krupenina, Jolanta Razmienė 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
27. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių r. Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnazijos 

didžiausio leistino pareigybių skaičiaus nustatymo. 
Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 

skyriaus vedėjo pavaduotojas. 
 
Rimantas Klipčius. Nuo šio sprendimo projekto svarstymo nori nusišalinti tarybos nariai 

Rimas Klipčius ir Rimantas Klipčius. 
 
Rimas Klipčius nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, kadangi jo žmona dirba 

Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnazijoje. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl Rimo Klipčiaus nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
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BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. Balsavime nedalyvavo Rimas 
Klipčius, Raja Krupenina. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą 
 
Rimantas Klipčius. Nusišalina nuo šio sprendimo projekto svarstymo, kadangi mama dirba 

mokytoja Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnazijoje. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti jo nusišalinimo svarstant šį klausimą. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo Rimas Klipčius, Raja Krupenina 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
Kęstutis Kapačinskas. Teikiamas sprendimo projektas, kuriuo tikslinamas didžiausias 

leistinas pareigybių skaičius, atsižvelgiant į šiems mokslo metams Švietimo valdymo informacinėje 
sistemoje suskaičiuotus, nustatytus pradinio, pagrindinio ir vidurinio ugdymo mokytojų pareigybių 
skaičius. Atsižvelgiant į Vyriausybės atstovo pastabas siūloma į sprendimo preambulę įtraukti 
nuorodą į LR vietos savivaldos įstatymo 16 str. 4 dalį ir 18 str. 1 dalį. Straipsniai numato tarybos 
kompetenciją keisti, naikinti, pripažinti netekusiais galios tarybos sprendimus. Siūloma sprendimo 
projektui pritarti su redakciniu pakeitimu. 

 
Violeta Čepukova siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Violeta Čepukova siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Violeta Čepukova siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto su pakeitimu. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
28. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 15 d. 

sprendimo Nr. T- 12 „Dėl Švenčionių r. Pabradės „Ryto“ gimnazijos didžiausio leistino pareigybių 
skaičiaus nustatymo“ pakeitimo. 

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Teikiamas sprendimo projektas, kuriuo siūloma patikslinti ir nustatyti didžiausią leistiną 
Švenčionių r. Pabradės „Ryto“ gimnazijos pareigybių skaičių, atsižvelgiant į pradinio ir pagrindinio 
ir vidurinio ugdymo mokytojų pareigybių pasikeitimus 2022–2023 mokslo metais. 

 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo Rokas Zabiela ir Rimas Klipčius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
28. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2021 m. rugpjūčio 26 d. 

sprendimo Nr. T-175 „Dėl Švenčionių r. Pabradės „Ryto“ gimnazijos nuostatų patvirtinimo“ 
pakeitimo. 

Pranešėjas Kęstutis Kapačinskas, savivaldybės administracijos Švietimo, kultūros ir sporto 
skyriaus vedėjo pavaduotojas. 

Sprendimo projekto tikslas – patikslinti Švenčionių r. Pabradės „Ryto“ gimnazijos nuostatų 
10 ir 33 punktus. 
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Rimantas Klipčius siūlo registruotis klausimams. Klausimų nėra. 
Rimantas Klipčius siūlo registruotis pasisakymams. Pasisakymų nėra.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1. Balsavime 

nedalyvavo Rokas Zabiela ir Rimas Klipčius. 
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą. 
 
 
 

Posėdis baigtas 11.35 val. 

 

Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius 

 

Posėdžio sekretorė  Martyna Mosevičiūtė 

 

 


